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MÄLARÖARNA LOKALAVDELNING 
 

Dokument: Protokoll  

Datum:    231113 

Plats: Hos Ing-Marie 

Deltagare: Per Ågren, Per Nordfors, Ing-Marie Lidell Edman, Lena Hübbert, Lena Jerrewing, Camilla 

Lax Uebel, Agneta Magnusson på distans 

Länk till e-signering: min ebox: login 

1 

 

Mötets öppnande.  

● Per Å öppnade mötet. 

2 Godkännande av dagordningen.  

● Dagordningen godkändes  

3 Val av justerare.  

● Per Å valdes till justerare. 

 

4  

 

Godkännande av protokoll.  

● Föregående protokoll godkändes. 

5 Rapporter: 

● Ledarträffen genomförd – input som kom från deltagarna 

6 Ekonomi: 

● Ekonomin går som planerat.  

7 Övriga frågor: 

● Två personer extra i styrelsen vore önskvärt som t ex tar hand om kommunikation mm. 

Agneta från valberedningen kontaktar några påtänkta personer.  

● Bytesmarknaden den 18/11 är planerad och förberedd. En rad inbjudningar har gjorts och 

affischer har satts upp. 

● Grenledarna för barnverksamheten fortsätter fram till nästa sommar men har inte tid att 

utveckla verksamheten. De hoppas få fram nya grenledare, men ingen har nappat ännu. Det 

finns nu en intresselista i äventyrshanteraren. De är inbjudna att delta på nästa möte.  

● Presentkort från Alewalds ordnas av Lena J och tar med till julbordet. Lena H har bett 

grenledarna uppdatera vilka ledare som varit aktiva, väntar på svar från alla och beställer 

korten. 

 

● Datum för framtida möten blir 15/1, 12/2. Avstämningsmöte inför årsmötet bestäms vid 

nästa möte. 

● Ekeröleden; Göran Lindwall och Per N har delat återstoden av leden. De kommer ha möte 

med de andra två föreningarna som är ansvariga för de övriga delarna av leden för att ha en 
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gemensam strategi gentemot kommunen. Någon eller några sittplatser vore önskvärt på den 

fina sträckan. 

● Teamsstruktur förmstyrelsen, Lena H föreslog en ny och inför den tillsammans med Ing-

Marie. 

● Ny prislista för kajak tas upp vid nästa möte. 

● Ing-Marie pratar med Marita om att hon är ny grenledare för längdskidor. 

● Ledarträffen hade 16 deltagare inklusive styrelsen. Per höll intro, vi presenterade E-

utbildningar på friluftsakademien, hur man använder äventyrshanteraren, information om 

styrdokument på lokalavdelningens hemsida. Avbokningsregler och FFs värdegrunder 

diskuterades. Vi informerade även om hyresmarknaden och hur kassörsmailen funkar. 

Valberedningen hade dragning om deras arbete. Förslag om ämnen för kommande träffar. 

Lunch och fika ingick.  

8 Årshjul för styrelsen: 

● Julbordet kommer att bokas för den 6 eller 7 december beroende på hur många inbjudna 

som kan delta av grenledare och de som utfört större arbeten. Per Å skickar ut förfrågan efter 

att Camilla kollar med Ekebyhovs slott att båda datum är lediga. 

9 Nästa styrelsemöte: 

● Nästa styrelsemöte blir den 11 december kl 19 hos Ing-Marie. 

10 Mötets avslutande: 

● Per Å avslutade mötet.  
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Mötets öppnande.  


● Per Å öppnade mötet. 


2 Godkännande av dagordningen.  


● Dagordningen godkändes  


3 Val av justerare.  


● Per Å valdes till justerare. 
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Godkännande av protokoll.  


● Föregående protokoll godkändes. 


5 Rapporter: 


● Ledarträffen genomförd – input som kom från deltagarna 


6 Ekonomi: 


● Ekonomin går som planerat.  


7 Övriga frågor: 


● Två personer extra i styrelsen vore önskvärt som t ex tar hand om kommunikation mm. 


Agneta från valberedningen kontaktar några påtänkta personer.  


● Bytesmarknaden den 18/11 är planerad och förberedd. En rad inbjudningar har gjorts och 


affischer har satts upp. 


● Grenledarna för barnverksamheten fortsätter fram till nästa sommar men har inte tid att 


utveckla verksamheten. De hoppas få fram nya grenledare, men ingen har nappat ännu. Det 


finns nu en intresselista i äventyrshanteraren. De är inbjudna att delta på nästa möte.  


● Presentkort från Alewalds ordnas av Lena J och tar med till julbordet. Lena H har bett 


grenledarna uppdatera vilka ledare som varit aktiva, väntar på svar från alla och beställer 


korten. 


 


● Datum för framtida möten blir 15/1, 12/2. Avstämningsmöte inför årsmötet bestäms vid 


nästa möte. 


● Ekeröleden; Göran Lindwall och Per N har delat återstoden av leden. De kommer ha möte 


med de andra två föreningarna som är ansvariga för de övriga delarna av leden för att ha en 
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gemensam strategi gentemot kommunen. Någon eller några sittplatser vore önskvärt på den 


fina sträckan. 


● Teamsstruktur förmstyrelsen, Lena H föreslog en ny och inför den tillsammans med Ing-


Marie. 


● Ny prislista för kajak tas upp vid nästa möte. 


● Ing-Marie pratar med Marita om att hon är ny grenledare för längdskidor. 


● Ledarträffen hade 16 deltagare inklusive styrelsen. Per höll intro, vi presenterade E-


utbildningar på friluftsakademien, hur man använder äventyrshanteraren, information om 


styrdokument på lokalavdelningens hemsida. Avbokningsregler och FFs värdegrunder 


diskuterades. Vi informerade även om hyresmarknaden och hur kassörsmailen funkar. 


Valberedningen hade dragning om deras arbete. Förslag om ämnen för kommande träffar. 


Lunch och fika ingick.  


8 Årshjul för styrelsen: 


● Julbordet kommer att bokas för den 6 eller 7 december beroende på hur många inbjudna 


som kan delta av grenledare och de som utfört större arbeten. Per Å skickar ut förfrågan efter 


att Camilla kollar med Ekebyhovs slott att båda datum är lediga. 


9 Nästa styrelsemöte: 


● Nästa styrelsemöte blir den 11 december kl 19 hos Ing-Marie. 


10 Mötets avslutande: 


● Per Å avslutade mötet.  
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